
 

List guvernéra �.2, 2006 – 2007, Lions Clubs International, D122 – �eská republika a Slovenská republika -  1 -  

 
 

 
 

            Ke� na dvere ob�ianskeho roka 
zaklopú prvé dni septembra, v každom 
z nás vzkrsne nový pocit zodpovednosti 
pre úlohy, ktoré nás �akajú. Akoby spolu 
s našimi de�mi resp. vnú�atami  sme sa 
podie�ali na štarte nového roka. Teplo 
opadlo, dovolenky sú zvä�ša za nami 
a mojou túžbou je spolu so septembrovým 
sviežim vánkom prinies� Vám zvesti, ktoré 
tešia a prinášajú dobrý pocit práve 
z uplynulých týžd�ov, ktoré sme v našom 
distrikte prežili. 

 
Tibor Bu�ek, guvernér distriktu 2006-2007 

 
                Moja prvá v�aka patrí organizátorom kempu v rámci 
výmenného pobytu mladých v Pieš�anoch. Bolo mi c�ou zú�astni� 
sa závere�ného d�a, na ktorom mladí �udia z mnohých krajín, svo-
jimi vystúpeniami prejavili rados� z možnosti  spozna� obe krajiny. 
Po krátkom príhovore som mal možnos� hovori� s mladými z  
Hong – Kongu, Izraela, našeho distriktu, USA, Pobaltských štátov, 
�i z Mexika. Spolo�ným menovate�om rozhovorov bol pov�ak 
organizátorom kempu, ktorý pripravili pre mladých hos�ov také 
prostredie, na ktoré sa nezabúda. Osobitná v�aka patrí Ivanovi 
Kubá�ovi, Milošovi Sebedínskemu, Petrovi Osvaldovi, Lacovi 
Glesovi a mnohým �alším volontérom a to nielen z Pieš�an. 
 
 

Rada kabinetu zasadala v Pieš�anoch 
 Pred týmto krásnym mládežníckym podujatím zasadala 
„Rada kabinetu“. Rada na svojom prvom zasadnutí okrem kreovania 
�lenov kabinetu a programu pre prichádzajúci lionský rok  
2006 – 2007 prerokovala aj iniciatívny návrh, zorganizova� podobný 
kemp v Plzni. Vzh�adom k tomu, že Rada sa konala na mieste, ktoré 
má najviac �o poveda� k tomuto bodu, rozhodli sme sa v �om po-
kra�ova� až ve�er v kruhu lionspriate�ov LC – Pieš�any. Stalo sa. 
Pri stole v hoteli Eden sme prišli ku návrhu, neorganizova� dva 
kempy sú�asne, ale radšej strieda� ich vždy po roku. Táto myšlienka 
striedania, ktorú záverom ako prvý odsúhlasil skúsený hoteliér 
a jeden z prvých zakladate�ov LC – Pieš�any – majordomus  hotela 
Eden v jednej osobe Ivan Kubá�, �lenom rady sa síce zapá�ila, 
avšak bolo potrebné, aby sa k tomu vyjadrili aj všetci �lenovia kabi-
netu. Tiež zostala nevyriešená otázka, odkedy za�ne takéto strieda-
nie. Osobne som zastával myšlienku, aby plze�áci prišli vo vä�šom 
po�te na skusy ešte raz do Pieš�an a v roku 2008 by bol prvý krát 
kemp v Plzni. Po následnej rekognoskácii budúceho terénu v Plzni 
Jirkom Zatloukalom a správe zaslanej z LC – Pieš�any bolo navrh-
nuté, aby prvé usporiadanie kempu v Plzni bolo už v roku 2007, 
nako�ko spracovaný materiál aj Pieš�ancov presved�il. Tento názor 
si Plze�ský kabinet osvojil,  odsúhlasil striedanie organizácie kempu 
so za�iatkom a tak ako bolo spomenuté.  
 

 
Jednání kabinetu v Plzni 
 

Návšt�va sekretariátu v Rychnove n.Kn. 
 V teplých augustových d�och som mal tiež možnos� na-
vštívi� náš sekretariát v Rychnove nad Knežnou.  
Prvý de� návštevy bol venovaný najmä Pa�kovi Beskydiarovi, ktorý 
prišiel zadministrova� založenie lions klubu – Gala v Hronseku pri 
Banskej Bystrici. Po osobnom precítení atmosféry sekretariátu 
a oboznámenia sa s výkonom našej Petry, ktorá za pomoci viackrát 
spomínaného sekretára Borisa Hyneka nesie na pleciach nepopulár-
ny údel obrovskej agendy, som sa znovu presved�il o správnosti 
myšlienky ma� trvalý sekretariát. Moja osobná návšteva u primátora 
Rychnova nad Knežnou ma tiež uistila, že mesto v Rychnove je ku 
 lions naklonené a o svoj príbytok strach ma� nemusíme. 
 

 
 
 
Obsah Listu guvernéra je vytvorený guvernérom distriktu, a to 
s cie�om poskytnú� �lenom lionských klubov krátke a dôležité 
správy s preh�adom informácií a udalostí. Správy tu uvedené 
sú interného charakteru a nie sú ur�ené verejnosti.  
�alší list guvernéra �. 3 výjde na konci septembra 2006 
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�alej uvedené informácie sú ur�ené všetkým �lenom lionských klubov v Distrikte 122- �eská republika a Slovenská republika. List guvernéra je posielaný do 
všetkých klubov Distriktu 122 prostredníctvom prezidentov, sekretárov a pokladníkov jednotlivých klubov, ktorí umož�ujú jeho poskytnutie �lenom klubov. 
Správy tu uvedené slúžia len pre interné potreby lionského hnutia. Ak chcete na niektorú informáciu reagova�, môžete na adresu: governor@lions-clubs.info 


